



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau

University of Macau Students' Union

第二十五屆澳門大學學生會
第 7/2023 號理事會通告

關於「2023/2024 聯校迎新夜」延期及退票事宜

由於惡劣天氣情況，原定於 2023 年 9 月 8 日晚上 7 時 30 分舉辦的「2023/2024 聯校迎新夜」將延期至 2023 年 9 月 13 日相同時間舉行，因活動延期造成的不便，我們深表歉意！

已購票的觀眾，如需退票，可將姓名，學生證號碼以及聯絡號碼發至電郵 info@umsu.org.mo 進行退票。如有疑問，可發電郵查詢。

感謝大家對本次活動的支持，為此帶來不便，深感抱歉。

特此通告

澳門大學學生會理事會
理事長



Toy Pui Lam.

唐珮琳

二零二三年九月八日



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau

University of Macau Students' Union

The 25th University of Macau Students' Union
Notice of the Board of Directors No. 7/2023

The postponement and refund of "2023/2024 Joint School Orientation Night"

Due to bad weather conditions, the "2023/2024 Joint School Orientation Night" originally scheduled to be held at 7:30 pm on September 8, 2023 will be postponed to the same time on September 13, 2023. If you need a refund, you can send your name, student ID and contact number to info@umsu.org.mo. For any enquiry, please contact the University of Macau Students' Union (email: info@umsu.org.mo)

Thank you for your support of this event, and we apologize for any inconvenience.

Director General
Board of Directors of USMU



Tong Pui Lam.

TONG PUI LAM
08/09/2023